
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 18. června 2024  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík,  prof. Kubička, dr. Bindzar, prof. Kubal, prof. Kočí, 

prof. Bartáček, doc. Pohořelý, dr. Šmejkalová, dr. Kouba, doc. Sýkora,  Ing. 

Šritrová 

Omluveni:     

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Proběhlo jednání konference rektorů, jednalo se také ohledně rozpočtu na rok 2025. 

 Na promocích docentů a doktorských studentů budou dva hosté, polský velvyslanec a nová 

předsedkyně správní rady VŠCHT. 

 Probíhá jednání s odbory, v červenci končí kolektivní smlouva. 

 

Kancléřka 

 Provoz kanceláře rektora bude přes prázdniny omezen, děkanáty budou informovány. 

 Nominace Hlávkovy nadace, za FTOP Ing. Kryštof Frank, Ú 218. 

 

Pror. Jahoda  

 Návrh pro přesun imatrikulace na 20. 9. 2024.  

 Do srpna provést revize předmětů v SIS. Zaměřit se na kontrolu a doplnění doporučené 

literatury. 

 

Pror. Novák  

 Proběhlo výběrové řízení na pozici vedoucího projektového centra. 

 Je vytvořena databáze pro výzkumné skupiny. Díky této databázi by mělo být snazší 

prezentovat výzkum. Doc. Hlinčík žádá všechny docenty a profesory, aby databázi vyplnili.  

 

Pror. Matějka  

 Cesta do USA, zájem o spolupráci s New York University. 

 Proběhla schůzka s proděkany. 

 Proběhne akce „Týmový management“, všichni vedoucí ústavů pozvánku obdrželi. 

 

Pror. Rumlová  

 Problém financování studia studentů doktorských studijních programů. V platnost vejde nový 

vysokoškolský zákon (září 2025), musí se zajistit finance pro měsíční stipendium, ve výši 1,2 

násobku minimální mzdy. Na kolegiu děkana proběhla diskuze o financování studentů. 

 Hromadné emaily studentům doktorských studijních programů by měly chodit dvojjazyčně. 

 

Senát (prof. Cibulka) 

 Příští zasedání senátu bude v září. Budou také doplňovací volby, ty se budou týkat i FTOP. 

 

Různé 

 Redesign webu VŠCHT. Aktuální web není přátelský k mobilním aplikacím. Do konce roku 

2024 by měl být web nový. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 3. 9. 2024 

 



 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Poděkoval fakultnímu senátu za schválení rozpočtu na rok 2024. 

 Apeloval na školitele, aby výroční hodnocení studentů doktorského studia odpovídalo výkonu 

studenta. 

 Revize aktivit celoškolských pracovišť. Pan děkan rozešle soubor pro vyplnění návrhů a 

připomínek, termín pro vyplnění je červenec – srpen, v září proběhne vyhodnocení za fakultu. 

 Rada pro vnitřní hodnocení, schválila studijní programy Energie a paliva a Udržitelná mobilita. 

 Proběhne 4Elements 24.10. 2024 Uhelna. 

 Poděkoval doc. Hlinčíkovi za zpracování podkladů publikační činnosti FTOP. Nejaktivnější je 

ústav 228 – dr. Auerswald, dr. Straka, doc. Šimáček, prof. Kubička, dr. Duong obsadili prvních 

pět míst. 

 Spoluúčast na OP JAK – data budou průběžně předávána ústavům, nutno počítat s dodatečnou 

zátěží investičních rozpočtů. 

 Vydána publikace Zpráva z poraden VŠCHT Praha. Viz příloha k zápisu z kolegia děkana. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Do konce srpna je třeba zkontrolovat a případně aktualizovat v SIS informace o předmětech 

pro ak. rok 2024/2025. Tajemníci obdrží návod, jak upravit povinnou, doporučenou a volitelnou 

literaturu v SIS. Bude nový způsob zavádění přes databáze NTK. 

 Tajemníci ústavů byli vyzváni, aby v SIS zkontrolovaly údaje za výuku v letním semestru. 

K tomuto obdrželi pokyny.  

 Do 20. 6. se sbírají podklady pro rozvrh na zimní semestr 2024/2025. 

 Dbát na to, aby vedoucí práce zapsal zápočet a udělil hodnocení, pouze až proběhne 

antiplagiátorská kontrola. 

 Garanti programů budou do budoucna více kontrolovat vypsaná témata BP a DP, musí 

odpovídat studijnímu programu studenta. 

 Operativní hodnocení studijních programů. Dr. Bindzar zaslal emailem podklady. Výsledky 

hodnocení byly v rámci kolegia diskutovány. 

 Probíhají středoškolské praxe, druhé kolo proběhne v září, dr. Bindzar poděkoval všem 

zúčastněným.  

 Proběhly přijímací zkoušky z českého jazyka, poděkování dr. Kroufkovi. 

 Přišla pozvánka Fakulty chemické a potravinářské technologie Slovenské technické univerzity 

v Bratislavě na jejich SVK, studenty budeme o této možnosti informovat emailem. 
 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Open Acces, rozpočet byl vyčerpán. 

 Projekt Prolab. Doc. Hlinčík žádá o součinnost vedoucí ústavů. 

 

prof. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky, dr. Šmejkalová 

 19. 6. proběhne VědaFest. 

 Odměny pro studenty či pracovníky, kteří se zabývají PR za fakultu, dr. Šmejkalová zašle 

seznam těch, kteří se na PR podílejí. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Vypsaný MPO Trend, bude jen jeden projekt/jedna firma.  

 Kdo bude zodpovědný za web fakulty? Zatím není vyřešeno. 

 



Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 Ústav 228 podal přihlášku do fondu Dagmar Procházkové. 

 

Ústav 240 (prof. Kubal) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Navázána spolupráce s Národní galerií např. formou diplomových prací. 

 Zambie, proběhne návštěva hostů v říjnu nebo listopadu. Nastínění další možné spolupráce. 

 

Senát (dr. Kouba) 

 

Ing. Šritrová  

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana čtvrtek 5. 9. 2024 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


